

中国农业国际合作促进会

中农促〔2025〕6号

中国农业国际合作促进会标准公告

依据《中国农业国际合作促进会协会标准管理办法》的有关规定，经审查，中国农业国际合作促进会批准《地理标志产品 洪江米》等6项标准发布，现予公告，并自2025年1月16日起实施。

发布标准清单如下：

序号	标准名称	标准号
1	地理标志产品 洪江米 <i>Product of geographical indication - Hongjiang rice</i>	T/CAI 231—2025
2	地理标志证明商标 望都辣椒 <i>Geographical indication certification trademark - Wangdu pepper</i>	T/CAI 232—2025
3	地理标志产品 富平九眼莲等级评定 <i>Product of geographical indication - grade assessment of Fuping nine-eyed lotus</i>	T/CAI 056—2025
4	地理标志产品 富平甜瓜种植技术规范 <i>Product of geographical indication - technical specification for planting Fuping melon</i>	T/CAI 057—2025
5	九制安化黄精生产操作规程 <i>Technical specification for producing of Jiuzhi Anhua Huangjing</i>	T/CAI 058—2025
6	门源奶皮生产加工技术规范 <i>Technical specification for milk skin production and processing</i>	T/CAI 059—2025

中国农业国际合作促进会

2025年1月16日

中国农业国际合作促进会

中农促〔2025〕7号

中国农业国际合作促进会标准公告

依据《中国农业国际合作促进会协会标准管理办法》的有关规定，经审查，中国农业国际合作促进会批准《藤茶冲泡与品鉴方法》(T/CAI 055—2025)标准发布，现予公告，并自2025年1月1日起实施。

In accordance with the relevant provisions of the "Standards Management Measures of China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation", after review, the CAI standard for "Brewing and savouring method of Tengcha" (T/CAI 055—2025) was approved by the China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation. This standard will be implemented on January 1st, 2025.

中国农业国际合作促进会

